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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het aantal
ziekenhuizen dat kinderhartchirurgie
uitvoert. (Ingezonden 17 maart 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Snel besluit over openblijven
kinderhartcentra gewenst»?1

2
Kunt u inmiddels meer duidelijkheid
geven over het aantal
kinderhartcentra dat open kan
blijven? Zo ja, wat gaat er gebeuren?
Zo nee, wanneer kunt u die
duidelijkheid wel geven?

3
Bent u van mening dat drie centra in
Nederland te weinig is in het kader
van de regionale spreiding van de
kinderhartzorg?

4
Hoe beoordeeld u de plannen van
verschillende centra om in
samenwerking het vierde centrum te
vormen? Hoe ziet u in het licht van
die plannen de opmerking in het
artikel dat onzekerheid over de
toekomst de samenwerking niet ten
goede komt?

1 Skipr, 12 maart 2010
http://www.skipr.nl/actueel/-snel-besluit-
over-openblijven-kinderhartcentra-
gewenst-52569.html
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